
 

Zápis č. 5/2014 (102) 
z řádného zasedání Akademického senátu Fakulty aplikované informatiky 

konaného dne 7. 4. 2014 od 13 hodin 
 

Přítomni:   Ing. Bc. Bronislav Chramcov, Ph.D., prof. Ing. Petr Dostál, CSc., doc. Ing. 
Martin Sysel, Ph.D., Ing. Jiří Vojtěšek, Ph.D., Ing. Miroslav Matýsek, 
Ph.D., Ing. Milan Navrátil, Ph.D., Ing. Kateřina Sulovská, Ing. Peter 
Janků, Bc. Martin Mašlan, Bc. Martin Papica (celkem 10 členů AS) 

Stálí účastníci zasedání: doc. Mgr. Milan Adámek, Ph.D., Mgr. Eva Navrátilová, prof. 
Ing. Vladimír Vašek, CSc., doc. Ing. Marek Kubalčík, Ph.D., Monika 
Krištofová, DiS. 

Program: 

1. Kontrola zápisu a úkolů. 

2. Informace děkana, proděkanů a tajemníka. 

3. Projednání návrhu materiálu „Pravidla pro rozdělení finančních prostředků FAI 
pro rok 2014“. 

4. Vyjádření se k záměru děkana jmenovat proděkany.  

5. Projednání návrhu Zprávy o činnosti AS FAI za období od 18. 3. 2013 do 24. 3. 
2014.  

6. Projednání návrhu složení Disciplinární komise FAI. 

7. Různé.   

 

Předseda AS FAI Dr. Bronislav Chramcov zahájil jednání AS FAI a přivítal všechny 
účastníky zasedání. Přivítal nově jmenovaného děkana FAI a pověřené proděkany.  

ad 1) Kontrola zápisu a úkolů.   

Zápis je bez připomínek.  

Z minulého zasedání AS FAI vyplynul úkol týkající se informačních TV v menze. Dne 
24. 3. 2014 proběhlo zasedání Komise pro ubytování a stravování, která se zabývala 
tímto a dalšími problémy týkající se menzy a kolejí. Stručné shrnutí závěrů z této komise 

bylo Dr. Pekařem, členem Komise pro ubytování a stravování za FAI, zasláno 
akademickým pracovníkům elektronicky. Ředitel KMZ nabídl svoji účast na zasedání 
fakultních senátů a osobní projednání dané problematiky. Ředitel KMZ informuje 
studenty a zaměstnance UTB, že problémy týkající se menzy je nutno řešit nejprve na 
úrovni vedoucího menzy, při nutnosti u ředitele KMZ a až, když nedojde k nápravě, na 
úrovni fakultních akademických senátů. 

Dále z minulého zápisu vyplynul problém s vypisování témat BP u 2. ročníku oboru 

ITA. Děkan FAI doc. Adámek rozeslal e-mail vyučujícím daného oboru, pověřený proděkan Dr. 
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Vojtěšek jednal s vyučujícími osobně. Na základě těchto intervencí je v systému zadáno 59 
témat, je přislíbeno vypsání dalších témat. Bylo by vhodné zdůraznit studentům, že 
téma si mohou donést i vlastní.  

ad 2) Informace děkana, proděkanů a tajemníka.   

Děkan FAI Adámek informoval o Veletrhu pracovních příležitostí, který proběhl v budově 
naší fakulty dne 2. 4. 2014. Akce se zúčastnilo 24 firem.  

Dále děkan FAI informoval o tom, že na VŠB-TU v Ostravě proběhne 24. 4. 2014 soutěž 
STOČ. Pro studenty, kteří pracují jako pomocné vědecké síly, je účast na soutěži 

povinná. S nabídkou účasti na STOČ byli osloveni i další talentovaní studenti. Pověřený 

proděkan Chramcov zajistí složení hodnotících komisí a přepravu do Ostravy.  

Pověřený proděkan Kubalčík informoval o proběhnuvší akci International Week. Zúčastnilo 
se jí 6 zahraničních přednášejících. Bohužel se opakovaly loňské problémy 
s přednášejícími z Turecka, bylo doporučeno tyto přednášející již nezvat. 

ad 3) Projednání návrhu materiálu „Pravidla pro rozdělení finančních prostředků 
FAI pro rok 2014“. 

Tento materiál byl představen na minulém zasedání AS FAI a detailně byl projednán na 
zasedání EK AS FAI. Na základě těchto jednání proběhly úpravy tohoto materiálu. Byl 
upraven článek 5b). Tajemnice FAI ještě navrhuje upravit, z důvodu jmenování nového 
děkana, jméno předkládajícího a v celém dokumentu upravit nové názvy proděkanů. 
V článku č. 8 Regulační opatření navrhuje odstranit poslední větu.  

Návrh usnesení AS FAI 102/1 

AS FAI schválil Pravidla pro rozdělení finančních prostředků FAI pro rok 2014.  

Hlasování 

Pro:  10 
Proti:  0 
Zdržel: 0  

Usnesení AS FAI 102/1 

AS FAI jednomyslně schválil Pravidla pro rozdělení finančních prostředků FAI pro rok 
2014. 

ad 4) Vyjádření se k záměru děkana jmenovat proděkany.  

Děkan FAI představil formou prezentace názvy proděkanů, jejich kompetence a jména 
navržených proděkanů včetně zdůvodnění jeho návrhu. Tento návrh byl písemně 
předložen v řádné předkládací lhůtě a doručen členům AS FAI také elektronicky. 
Proběhla diskuse k danému bodu týkající se mimo jiné „kumulace funkcí“ a 
přehodnocení názvu „Proděkan pro spolupráci s praxí“, padl návrh „Proděkan pro 
spolupráci s průmyslem“. Na základě diskuse byl původní název ponechán.   
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ad 5) Projednání návrhu Zprávy o činnosti AS FAI za období od 18. 3. 2013 do 24. 3. 
2014.         

Jako každoročně připravil a představil Dr. Chramcov návrh Zprávy o činnosti AS FAI za 
uplynulé období. Zpráva je zpracována obdobně jako v minulých letech. Poslední 
úpravou je upravení příslušnosti členů AS FAI k jednotlivým ústavům (byly uvedeny 
ústavy před změnou organizační struktury). Další připomínky z řad členů AS FAI 
nejsou.  

Návrh usnesení AS FAI 102/2 

AS FAI schválil návrh Zprávy o činnosti AS FAI za období od 18. 3. 2013 do 24. 3. 2014.  

Hlasování 

Pro:  10 
Proti:  0 
Zdržel: 0  

Usnesení AS FAI 102/2 

AS FAI jednomyslně schválil návrh Zprávy o činnosti AS FAI za období od 18. 3. 2013 
do 24. 3. 2014. 

Ad 6) Projednání návrhu složení Disciplinární komise FAI.  

Důvodem ke změně složení Disciplinární komise FAI je skutečnost, že funkční období 
této komise končí 10. 6. 2014 a dva její členové z řad studentů již nebudou ve stavu 
studentů. Proto je nutné za studenty Petra Lukašíka a Tomáše Trčku najít náhradu. 
Tímto AS FAI děkuje oběma studentům za vykonanou práci a přeje hodně štěstí do 
dalšího působení. Návrh musí ze zákona projít dvojím čtením v AS FAI.  

Návrh členů Disciplinární komise z řad akademických pracovníků je následující:  

Ing. Tomáš Sysala, Ph.D.,  

Ing. Miroslav Matýsek, Ph.D.,  

Ing. Petr Navrátil, Ph.D.  

Za studenty DSP zůstává členem Ing. Peter Janků.  

Ve spolupráci se studijním oddělením FAI byli jako náhradníci vybráni student 3. 

ročníku IŘT Patrik Markovič (plánuje pokračovat v Mgr. studiu na FAI) a student 2. 

ročníku ITA Václav Zábojník.  

 

Všichni navrhovaní s kandidaturou souhlasí. Doc. Sysel upozornil na skutečnost, že 
student ITA s největší pravděpodobností nebude pokračovat v Mgr. studiu a proto je 
vhodné zvážit jeho kandidaturu, případně navrhnout jiného kandidáta. Další 
projednání tohoto bodu proběhne na dalším zasedání AS FAI.  

Ad 7) Různé        

Do bodu Různé nebyly žádné příspěvky. 
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Vzhledem k tomu, že byla Ing. Bc. Bronislav Chramcovovi, Ph.D. nabídnuta funkce 

proděkana, požádal Dr. Chramcov o uvolnění z funkce předsedy AS FAI. Zároveň navrhl, 
aby se další řádné zasedání AS FAI uskutečnilo ihned po krátké přestávce, kde by mimo 
jiné proběhla volba nového předsedy AS FAI.  

Dr. Chramcov navrhl tedy svolat ihned po krátké přestávce další řádné zasedání AS FAI 
s tímto programem: 

1. Vyjádření se k záměru děkana jmenovat proděkany.  

2. Odstoupení členů AS FAI z funkce 

3. Slib nových členů 

4. Volba předsedy AS FAI 

 

Proti návrhu nebyl nikdo z přítomných členů AS FAI. 

 

 

 
Ve Zlíně dne 9. 4. 2014 
Zapsala: Monika Krištofová, DiS. 
Verifikoval: Ing. Bc. Bronislav Chramcov, Ph.D. 
 

 

 

 

 

 


